
  

 
 

 

 

Møteprotokoll nr. 1/2019 

 
Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Tinbua, Rådhuset 
Dato: 24.01.2019 
Tid: 13:00 – 16:35 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hans Eide Varaordfører SP 
Sissel Eide Fremstad Medlem AP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Marthe Rødsjø Medlem SV 
Walter Braa Medlem FRP 
Einar Aaland Medlem H 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun ORD AP 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Per Odd Solberg Ogne Undertun BB 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ådne Røkkum Rådmann 
Kjetil By Rise Oppvekstsjef 
Bente Kristiansen Helsesjef 
Geir Aune Økonomisjef 
Nils Braa Ingeniør Anlegg og drift 
Torkil Østraat Prosjektmedarbeider 
Rolf Roodbol Prosjektmedarbeider 

 
 
Merknader: 

 Varaordfører ledet møtet i ordførers fravær 
 Ingen merknader til innkalling og sakliste 
 Orienteringssakene ble tatt først 
 Sak 1/19 og 2/19 ble behandlet til slutt i lukket møte. 



  

 
 
 
Saksnr Innhold Lukket 

 Referatsaker:  
RS 19/1 Svar på søknad om skjenkebevilling på 

Varden Lysøya  26.12.18 
 

RS 19/2 Svar på søknad om offentlig skjenkebevilling 
i Bjugnhallen 26.12.2018 

 

RS 19/3 Svar på søknad om offentlig skjenkebevilling 
i Folkvang 28.12.2018 

 

RS 19/4 Svar på søknad om utvidet skjenkebevilling 
for enkeltanledning i Skihytta 29.12.18 

 

RS 19/5 Godkjenning av ny styrer og stedfortreder for 
salgsbevilling ved Coop Vallersund SA 

 

RS 19/6 Startlån X 
RS 19/7 Startlån søknad (Ref=173758) X 
RS 19/8 Startlån søknad (Ref=200663) X 
  

Saker til behandling: 
 

PS 19/1 Inndragning av serverings- og 
skjenkebevilling 

X 

PS 19/2 Forestående salg av Forsvarets eiendom på 
Valsneset 

X 

PS 19/3 Saldering 1- investeringsbudsjettet  
PS 19/4 Rundkjøring i Haugenkrysset - valg av trase 

for gjennomføring av kulvert. 
 

PS 19/5 Bredbåndsutbygging - innmelding av områder  
PS 19/6 Orientering til formannskapet om 

Fylkesmannens tilsyn 27.11.2018 
 

 
 
 
Orienteringssaker: 
 Investeringer – gjennomgang av prosjekter 
 Prosess rundt nytt helsebygg på Ørland 
 Ansettelse av kreftsykepleier 
 Arbeidsmiljøundersøkelser Soltunet 
 Kunstgressbanen 

 
 
  



  

Saker til behandling: 

PS 19/1 Inndragning av serverings- og skjenkebevilling 

Unntatt off. 

 

PS 19/2 Forestående salg av Forsvarets eiendom på Valsneset 

Unntatt off. 

 

PS 19/3 Saldering 1- investeringsbudsjettet 

Rådmannens innstilling: 
Investeringsbudsjettet for 2019 salderes som følger: 

Prosjekt  KR 
Høydebasseng Oksvoll økes med 5 800 000 
Vannledning Ervika økes med 1 000 000 
Ny overføringsledning til Bjugn Nord økes med 300 000 
Ervikveien økes med 400 000 
Grunnlagsinvesteringer Seter V/A økes med 500 000 
Renovering avløp økes med 700 000 
Tomteteknisk arbeid boligområder økes med 4 000 000 
Kunstgressbane økes med 9 700 000 
Kottengsveien økes med 500 000 
Kulvert og gang og sykkelvei Haugenkrysset økes med 4 400 000 
Vannrenseanlegg Elveng økes med 4 000 000 
Bjugnhallen - nytt tak økes med 1 000 000 
Renovering fasader Bjugnhallen økes med 2 500 000 
Dr Sauersvei 22 / nye takheiser på 10 rom økes med 1 000 000 
Dr Sauersvei 22 / generell renovering økes med 400 000 
Planlegging oppgradering Rådhus økes med 2 700 000 
Statens hus - etablering av ungdomsklubb økes med 700 000 
Ungdomsskole økes med 3 500 000 
Utredning brannstasjon økes med 500 000 
Oppgradering skolegård Botngård økes med 1 500 000 
Jobbtilfredshets prosjekt økes med 500 000 
Kulturminneprosjekt økes med 900 000 
Refusjoner økes med 3 200 000 
Refusjoner økes med 3 000 000 
Bruk av lån økes med 40 300 000 
Langsiktig utlån Campus - mottatte avdrag økes med 2 720 000 
Langsiktig utlån Campus - betalte avdrag økes med 2 720 000 

 
 



  

Saksprotokoll i Formannskapet - 24.01.2019  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Investeringsbudsjettet for 2019 salderes som følger: 

Prosjekt  KR 
Høydebasseng Oksvoll økes med 5 800 000 
Vannledning Ervika økes med 1 000 000 
Ny overføringsledning til Bjugn Nord økes med 300 000 
Ervikveien økes med 400 000 
Grunnlagsinvesteringer Seter V/A økes med 500 000 
Renovering avløp økes med 700 000 
Tomteteknisk arbeid boligområder økes med 4 000 000 
Kunstgressbane økes med 9 700 000 
Kottengsveien økes med 500 000 
Kulvert og gang og sykkelvei Haugenkrysset økes med 4 400 000 
Vannrenseanlegg Elveng økes med 4 000 000 
Bjugnhallen - nytt tak økes med 1 000 000 
Renovering fasader Bjugnhallen økes med 2 500 000 
Dr Sauersvei 22 / nye takheiser på 10 rom økes med 1 000 000 
Dr Sauersvei 22 / generell renovering økes med 400 000 
Planlegging oppgradering Rådhus økes med 2 700 000 
Statens hus - etablering av ungdomsklubb økes med 700 000 
Ungdomsskole økes med 3 500 000 
Utredning brannstasjon økes med 500 000 
Oppgradering skolegård Botngård økes med 1 500 000 
Jobbtilfredshets prosjekt økes med 500 000 
Kulturminneprosjekt økes med 900 000 
Refusjoner økes med 3 200 000 
Refusjoner økes med 3 000 000 
Bruk av lån økes med 40 300 000 
Langsiktig utlån Campus - mottatte avdrag økes med 2 720 000 
Langsiktig utlån Campus - betalte avdrag økes med 2 720 000 

 
 
  



  

 

PS 19/4 Rundkjøring i Haugenkrysset - valg av trase for gjennomføring av kulvert. 

Rådmannens innstilling: 
Bjugn formannskap godkjenner valg av ny trase for gjennomføring av kulvert i Haugenkrysset. 
Rådmannen kommer tilbake til formannskapet med forslag til finansiering så snart Fosenvegene 
AS har beregnet merkostnadene. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 24.01.2019  
Behandling: 
Tilleggsforslag fra varaordfører: 
Fortsettelse til første setning i innstillingen: 
i henhold til vedlegget på side 11, tegnet 21.12.2018. 
Gangveien langs sørsiden av Alf Nebbs gate, ved bussrondellen bygges ikke, men skoleelever til 
Botngård skole sluses om bussrondellen. Øvrig fotgjengere krysser Alf Nebbs gate på nytt 
gangfelt og følger gata på nordsiden av gata. 
 
Rådmannens forslag med tilleggsforslag fra varaordfører enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn formannskap godkjenner valg av ny trase for gjennomføring av kulvert i Haugenkrysset i 
henhold til vedlegget på side 11, tegnet 21.12.2018. 
Gangveien langs sørsiden av Alf Nebbs gate, ved bussrondellen bygges ikke, men skoleelever til 
Botngård skole sluses om bussrondellen. Øvrig fotgjengere krysser Alf Nebbs gate på nytt 
gangfelt og følger gata på nordsiden av gata. 
Rådmannen kommer tilbake til formannskapet med forslag til finansiering så snart Fosenvegene 
AS har beregnet merkostnadene. 
 
 

PS 19/5 Bredbåndsutbygging - innmelding av områder 

Rådmannens innstilling: 
Bjugn kommune melder inn følgende områder for bredbåndsutbygging og som kan være 
aktuelle å søke støtte på for 2019: 
 

 Barseth – Asserøya – Teksdal 
 Liavatnet, Kotengsvatnet og over Ryskogen. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 24.01.2019  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommune melder inn følgende områder for bredbåndsutbygging og som kan være 
aktuelle å søke støtte på for 2019: 
 

 Barseth – Asserøya – Teksdal 
 Liavatnet, Kotengsvatnet og over Ryskogen. 

 



  

PS 19/6 Orientering til formannskapet om Fylkesmannens tilsyn 27.11.2018 

Rådmannens innstilling: 
Rapport om tilsyn fra fylkesmannen tas til orientering. 
Svarbrev til fylkesmannen er sendt innen frist, den 18.1. 2019, med forslag til tiltak for å lukke 
lovbrudd. Dette tas til orientering.  
Omsorgstrappa/tjenestenivå må drøftes på nytt, spesielt for å avklare plassering av 
demensomsorgen i dagens kommune, men også i forbindelse med sammenslåingen med Ørland 
kommune. Det vil bli en egen sak om dette. 
Rådmannen kommer tilbake med utredning om hvilke muligheter vi har for å lukke lovbruddet, 
derav etablering av sykehjemsplasser i dr. Sauers vei 24.  

Saksprotokoll i Formannskapet - 24.01.2019  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Rapport om tilsyn fra fylkesmannen tas til orientering. 
Svarbrev til fylkesmannen er sendt innen frist, den 18.1. 2019, med forslag til tiltak for å lukke 
lovbrudd. Dette tas til orientering.  
Omsorgstrappa/tjenestenivå må drøftes på nytt, spesielt for å avklare plassering av 
demensomsorgen i dagens kommune, men også i forbindelse med sammenslåingen med Ørland 
kommune. Det vil bli en egen sak om dette. 
Rådmannen kommer tilbake med utredning om hvilke muligheter vi har for å lukke lovbruddet, 
derav etablering av sykehjemsplasser i dr. Sauers vei 24.  
 


